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Haber Yorum 

Faizden Müjde, Getirisinden Bereket Olmaz! 

 

Haber: 

Cumhurbaşkanı Erdoğan, Kabine toplantısının ardından yaptığı 
açıklamada çiftçilere müjdeleri sıraladı. Erdoğan yaptığı açıklamada 
“çiftçilerimize üçüncü müjdemiz hazine faiz destekli kredilerin üst limitini 
yükseltiyoruz. Böylece çiftçilerimizin finansmana erişimini de kolaylaştırıyoruz. 
Sulama, enerji ve kredi konusunda attığımız bu adımların çiftçilerimize hayırlı 
olmasını diliyorum" ifadelerini kullandı.  (15.03.2020 İHA) 

 

Yorum: 

Allah Subhanehu ve Teâlâ insanlar için fıtratlarına muaffık tertemiz şeriat 
vaaz etmesine rağmen bunu sırtlarının arkasına atan yöneticilerin, haram ve 
cürüm bataklığında nasıl debelendiklerine ibretle şahitlik ediyoruz. 
Cumhurbaşkanı Erdoğan’ın, hakkı batıla karıştırmasındaki mahareti malum 
dillere destan. Aylar önce bir konuşmasında yüksek faizle alakalı nas var 
diyerek sözde karşı olduğunu beyan etti. Hemen sonrasında Erdoğan, “Kur 
Korumalı Mevduat Sistemi” adı altında Allah’tan korkmadan faizi kat ve kat 
arttırmış olarak tabana yaydı. 20 yıldır uyguladıkları faiz eksenli ekonominin 
nasıl bir yıkıma yol açtığı ortada olmasına rağmen hem nas var diyerek karşı 
olduğunu iddia etmek, hem de katmerli faiz olan “Kur Korumalı Mevduat 
Sistemi” ile devam etmek, tam da bile bile hakkı batıla karıştırmaktır. 

Bataklık sarmalındaki Türk ekonomisini geçen 20 yılda bırakın düzeltmeyi 
kat ve kat daha bir batıran mevcut iktidarın en fazla zarar verdiği sektörlerin 
başında hiç şüphesiz tarım gelmektedir. Çok geniş ve bereketli topraklara 
sahip bir coğrafyada olmamıza rağmen bir avuç doymak bilmeyen azınlığın 
çıkarları için tarım bitme noktasına gelmiştir. 

Öyle ki hububat ve yağda net ithalatçı oldukları iki ülke Rusya ve Ukrayna 
arasındaki savaşla birlikte tedarikte yaşanan problemler.. Yine aylardır ülkede 
devam eden ekonomik krizin getirdiği yıkım sonucunda un, yağ, şeker gibi 
temel ihtiyaçların alımı neredeyse lüks hale geldi ki bu durum Türkiye’de 
tarımın hangi noktaya geldiğini göstermektedir. Anlaşılan o ki iktidarları 
boyunca hiçbir şeyden ders almayan Türkiye yöneticileri dünyalarını imar edip 
ahiretlerini yıkmaktan vaz geçmeyecekler. 

Rabbimizin kesin bir şekilde haram kıldığı faizi müjde olarak çiftçilere 
verme cürreti ancak ve ancak zalimliktir. Halbuki Allah Subhanehu ve Teâla 
faizin malın ve bereketini eksilttiğini, sadakanın ise malı bereketlendirdiğini 
beyan etmektedir: 

https://www.milliyet.com.tr/haberleri/erdogan


ُ الر    بُّ كُلَّ كَفَّارٍ اثَ۪يمٍ يَمْحَقُ اللّٰه ُ لََ يحُ  دَقاَت ِۜ وَاللّٰه بٰوا وَيرُْب ي الصَّ  

“Allah faizi eksiltir, sadakaları ise bereketlendirir. Allah pek nankör olan 
hiçbir günahkarı sevmez.” (Bakara276)   

Çiftçisine faizi teşvik ederek tarım yapmasını isteyen Cumhurbaşkanı 
Erdoğan’a hatırlatalım. Faizle alınan hiçbir tohum dar-ı İslam’ın topraklarında 
bitmez. Rakam ve hacim olarak üretim artsa da bu üretimden bereket çıkmaz. 
Evet şu an milyonlarca hektar tarım arazisi olmasına rağmen bereket yok. 
Toplumsal huzurun, güvenin olmaması gibi. Sizler, Allah’ın hükümleri 
dururken Batılı kafirlerin fikirleriyle hükmederek onlara karşı hep zillet 
içerisinde oldunuz. Adaleti onların yasa ve kanunlarıyla tesis etmeye 
çalıştınız. Nihayetinde zulmün, hayatın her alanına yayılmasına sebep 
oldunuz. Kapitalist ekonomiyle Müslümanlara en büyük fakirliği huzursuzluğu 
yaşatıyorsunuz.  

Bu topraklarda tekrardan huzur, güven, bereket, refah, üretim, izzet ve de 
şeref isteniyorsa önce faiz başta olmak üzere tüm haramların kökünü 
kazıyacak Allah’ın diniyle hükmedecek yönetimin inşası kaçınılmazdır. Bunu 
gerçekleştirdiğimiz gün, yer ve gök tüm bereketiyle üzerimize rahmet olarak 
inecektir. İşte bu, gerçek bir müjde azme ve sabra değer bir mücadeledir.  
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